
 

Protokół_28_2022 

Z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 18 maja 2022r. 

Obecni - 10 Radnych 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 28.04.2022 r. 

4. Omówienie problemu zmian w komunikacji miejskiej. 

5. Dzień Dziecka z DK Krzemień. 

6. SBO 2023, nabór wniosków 31.05.2022 godz.12.00 

7. Przeprowadzka do wyremontowanej siedziby Rady Osiedla. 

8. Projekt uchwały nr 125/22 - sprzątanie siedziby RO Podjuchy. 

9. Projekt uchwały nr 126/22 – dzierżawa działki przy ul. Radosnej. 

10. Sesja Rady Miasta 24.05.2022 godz. 10.00. Projekt uchwały 107/22: Podjuchy –Radosna. 

11. Ogłoszenia Komendy Policji dla seniorów, Tydzień Inicjatyw Społecznych. 

12. Analiza bieżących ALERTÓW. 

13. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców. 

14. Wolne wnioski i postulaty. 

 

 

Ad. 1 

Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

 

Ad. 2 

Nie wniesiono uwag 

 

Ad.3 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 28.04.2022 r. 

Głosowało 9 Radnych: 9 - za, 0 - przeciw, 0-wstrzymało się 

 

Ad4. 

Omówienie problemu zmian w komunikacji miejskiej. 

 

Przewodnicząca RO Osiedla Podjuchy przedstawiła Radnym projekt pisma, którego 

adresatem jest Prezydent Miasta Szczecin, wyrażającego zaniepokojenie w związku z 

wdrożonymi zmianami w transporcie zbiorowym na Prawobrzeżu Miasta Szczecin 

(tj. w pasie komunikacyjnym: Żydowce-Klucz, Podjuchy, Zdroje, Centrum) oraz 

wnioskującego o przywrócenie zawieszonych połączeń. 

 



 

Agnieszka Pułka, Z-ca Przewodniczącego RO Żydowce – Klucz, zainicjowała dyskusję 

nt. wspólnego stanowiska Rad obu Osiedli dotyczącego zmian w komunikacji miejskiej. 

 

Obecny na zebraniu Radny Krzysztof Romianowski przedstawił perspektywę wpływu decyzji 

Prezydenta na całe Prawobrzeże, wspomniał o Komisji RM poświęconej sprawom 

komunikacji miejskiej. 

 

Radni zdecydowali o przesłaniu przedmiotowego pisma Prezydentowi Miasta Szczecin. 

 

Ad. 5 

Dyrektor DK Krzemień - Michał Giełzak  - przedstawił plan organizacji Dnia Dziecka i zaprosił 

Radnych do pomocy w realizacji wydarzenia. 

 

Ad. 6 

SBO 2023, nabór wniosków 31.05.2022 

Omówienie zasad organizacji oraz wstępne przygotowanie do SBO 

 

Ad. 7 

Przedstawiono status remontu siedziby Rady Osiedla - remont jest zakończony, obecny etap 

zakłada przeprowadzkę oraz montaż mebli. 

 

Ad.8 

Uchwała nr 125/2022 z dnia 18 maja 2022 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w 

sprawie zatwierdzenia umowy na sprzątanie siedziby RO Podjuchy od 01.07.2022 do 

31.12.2022. 

 

Rada Osiedla Podjuchy zatwierdza przedłożoną przez Skarbnika Zarządu umowę na 
sprzątanie siedziby RO Podjuchy. Zakres umowy obejmuje następujące parametry:  

 1) Umowa półroczna.  

 2) Czynność sprzątania realizowana będzie raz w tygodniu, w uzgodnionym terminie.  

3) Zakres sprzątania obejmuje wszystkie pomieszczenia w siedzibie RO Podjuchy (Szczecin, 
ul. Metalowa 31).  

 4) Zapewnienie środków czystości znajduje się po stronie RO Podjuchy.  

 5) Kwota miesięcznego wynagrodzenia z tytułu umowy zlecenia wyniesie 300 PLN brutto.  

 6) Wartość całej umowy to 1800,00 brutto 

UZASADNIENIE: Siedziba Rady Osiedla Podjuchy jest bardzo intensywnie wykorzystywana. 
Oprócz standardowych posiedzeń i dyżurów wykorzystywana jest często i regularnie przez 
działający przy RO Podjuchy Podjuszański Klub Seniora i innych mieszkańców naszego osiedla. 
Właśnie z uwagi na tak szerokie zagospodarowanie siedziby RO Podjuchy, zatrudnienie osoby 
regularnie sprzątającej jest niezbędne. Należy podkreślić jednocześnie, iż proponowana 



 

stawka za utrzymanie czystości mieści się w granicach dużej oszczędności. Wypracowane 
doświadczenie w zakresie rekrutacji osób do sprzątania wskazuje, iż w proponowanej stawce 
bardzo trudno zmieścić się w kwotach obowiązujących obecnie na równoległym rynku. Tym 
bardziej wobec gwarancji rzetelności wykonania, Rada Osiedla Podjuchy rekomenduje 
współpracę na warunkach zawartych w umowie. 
 

Głosowało 9 Radnych: 9 za, 0- przeciw, 0-wstrzymało się 

 

Ad.9 

Uchwała nr 126/22 z dnia 18 maja 2022 r. wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w 

sprawie dzierżawy fragmentu działki nr 16/6 z obrębu 4119 położonej przy ulicy Radosnej w 

Szczecinie 

 

Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie opiniuje wniosek o dzierżawę działki nr 16/6 z obrębu 

4119 położonej przy ulicy Radosnej w Szczecinie. Opinia dotyczy działki położonej w obrębie 

osiedla Podjuchy z przeznaczeniem na utworzenie terenu rekreacyjnego. 

 

UZASADNIENIE: Wniosek dzierżawy dotyczy utworzenia, powiększenia terenu 

rekreacyjnego, zielonego. 

 

Głosowało 9 Radnych: 9 za, 0- przeciw, 0-wstrzymało się 

 

Ad.10 

Plan zagospodarowania przestrzennego Radosna będzie przedkładany do głosowania na 

sesji Rady Miasta, Studium Uwarunkowań Zagospodarowania Przestrzennego – zaproszono 

Radnych i mieszkańców obecnych na posiedzeniu do udziału w sesji. 

 

Ad.11 

W związku z ogłoszeniem Komendy Policji o nowych formach oszustw skierowanych 

szczególnie do grupy seniorów omówiono propozycje rozpowszechnienia wiedzy na ten 

temat. Uzgodniono, że do spotkań organizowanych w Podjuchach zostaną również 

zaproszeni seniorzy z osiedla Żydowce-Klucz. 

Omówiono zakres Tygodnia Inicjatyw Społecznych realizowanego w Szczecinie w 2022r. 

 

Ad.12 

Analiza bieżących alertów – omawiana na poprzednim zebraniu potrzeba uporządkowania 

terenu na Marmurowej została częściowo zrealizowana, nawiązano również kontakt z 

przedstawicielem Wydziału Inwestycji Miejskich w celu uzgodnienia dalszych działań. 

Zgłoszono problem obecności dzików na osiedlu. 

 

ZUK w Szczecinie w odpowiedzi na pismo RO poinformował, że fontanna w Parku Wolności – 

z uwagi na brak środków finansowych w 2022r. nie zostanie uruchomiona. 



 

 

Do posiedzenia dołączyła Radna: Katarzyna Biźnia – Nowak 

 

Ad.13 

Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

Mieszkaniec ul. Lechickiej zgłosił potrzebę budowy chodnika wzdłuż 5-6 budynków ul. 

Lechickiej uzasadniając ją faktem, że prywatne chodniki zostały rozjeżdżone przez 

kierowców omijających budowę Węzła Krygiera. Mieszkaniec zwrócił również uwagę na 

potrzebę przy przycięcie odrostów i gałęzi w alei lip przy ul. Lechickiej. Nadmienił również, że 

opuszczony budynek na ul. Zamieć stanowi wysypisko śmieci, które wciąż jest zasilane. 

Budynek jest niezabezpieczony (poza zamurowanymi oknami i drzwiami) i grozi zawaleniem. 

 

Ad. 17 

Wolne wnioski i postulaty: brak 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokołowała Małgorzata Kochel 

 


